
Generalforsamling i Silkeborg Atletikklub 1977  
den 9. Februar 2011 i Resenbrohuset 
 
 
Dagsorden. 
 
1. Valg af dirigent 
2. Sportslig status v/sportschef Søren Munch 
3. Aktivitetsstatus v/ Formand Morten Blumensaat 
4. Økonomisk beretning 
5. Indkomne forslag 
6. Valg af ledelse 
7. Valg af revisorer 
8. Eventuelt 
 

 
 
 

Punkt 
 
Ad. 1 
Bo Transbøl valgt som dirigent 
 
 
Ad. 2 
Det er besluttet at afholde den sportslige beretning i forbindelse med pokal-fest, som holdes senere 
på vinteren. 
 
Bo Transbøl gav en gennemgang af Almindsø-stafetten 2010 og redegjorde for nogle af planerne for 
indeværende års arrangement. 
 
 
Ad. 3 
Formand Morten Blumensaat redegjorde for aktivitetsstatus. 
 
Tog udgangspunkt i de målsætninger, som blev sat op på seneste generalforsamling. 
 
A. Udvikle organisationen markant. 
 
B. Fortsat have attraktive tilbud til atletikudøvere samt rekrutteringen til grupperne. 
 
C. Tilbyde uddannelse til forældre samt nuværende trænere. Både som dommere og trænere. 
 
D. Konsolidere klubbens økonomi via diverse aktiviteter. 
 
E. Udvikle rammerne for vores træningsfaciliteter på og udenfor stadion 
 
 
 
 



Status: 
A. Ikke rigtig lykkedes og det skal der arbejdes videre på i år. 

 
B. Det er lykkedes rigtig godt ikke mindst grundet den nye sportschef-funktion. 

 
C. Ikke rigtig lykkedes i det ønskede omfang i det forløbne år, men der er allerede taget initiativ 

til en række interne kurser i februar og marts i år. 
 

D. Lykkedes på den måde, at vi har haft betydeligt større indtægter en nogensinde tidligere. Til 
gengæld har vi også brugt flere penge end nogensinde før, så det er så som så med 
konsolideringen. 
 

E. Dette er i meget høj grad lykkedes. Nye omklædningsfaciliteter er under opførelse på 
stadion, belægningen bliver renoveret i årets løb og ikke mindst har vi fået etableret en 
fantastisk atletikhal i Resenbro. 

 
Målene for i 2011: 
 
Tilbudene til de aktive. 
 
Intern uddannelse: 
Afholde dommer- og trænerkurser. Uddanne mange i de mest basale ting, så de har en 
grundlæggende forståelse for de forskellige discipliner. 
 
Økonomi. 
•Klubbens økonomi er afgørende for, hvilke aktiviteter der kan tilbydes. 
•Vi har en solid økonomi, som bliver udfordret af øgede aktiviteter. 
•Vi er meget afhængige af få mennesker og enkelte aktiviteter. 
•Vi skal have organisationen på plads, så der skabes et større råderum til aktiviteter. 
 
Aktiviteter i 2011 
Klubbens indtægter 

- Sponsorater 
- Fundraising 
- Egne aktiviteter 

 
Træningsfaciliteter 

- Indendørs træningsfaciliteter 
 
Rekruttering af trænere til elite/bredde aktiviteter 
 
Fortsat udbygning af SAS. Fortsættelse af det arbejde, som startede i 2010. 
 
Almindsø-stafetten; inspiration og udbyggelse. 
 
Forslag: 
- Aktivitetsudvalg 
- Støtteforening 
- Direkte fundraising (sponsorarrangementer, firmaudflugt etc.) 
- Øgede aktiviteter (arrangementer) 



- Mulighed for aktionærstøtte 
- + alle medlemmernes forslag 
 
En lang snak om mulighederne for at arrangere et motionsløb for Gartnergården mundede ud i, at 
alle var enige om, at den idé absolut skal gribes. 
Thomas Andersen meldte sig som én der gerne vil deltage i en gruppe, som arrangerer dette. 
Almindsø-gruppen giver tilsagn om al den konsulentbistand, der måtte være brug for. 
 
 
Ad. 4 
 
Kasserer Erik Thestrup aflagde den økonomiske beretning. 
 
Årets resultat er et minus på 41.946 kr. med en samlet omsætning på 584.394 kr. 
 
Regnskabet godkendt. 
 
Gennemgang af budget for det kommende år viste, at der omkring midten af året kan opstå 
midlertidige likviditetsproblemer, fordi det altoverskyggende indtægt fra Almindsø-stafetten først 
kommer i årets sidste halvdel. Dette understreger nødvendigheden af at få gang i andre 
indtægtsgivende aktiviteter. 
 
 
Ad. 5 
 
Bestyrelsen fremsætter forslag om, at alle kontingenter, undtagen det for passive medlemmer, sættes 
op med 50 kr. pr. rate. 
 
Forslaget vedtaget enstemmigt. 
 
 
Ad. 6 
 
Erik Thestrup genvalgt som kasserer for 2 år 
Bo Frankø genvalgt som menigt medlem for 2 år 
Ole Gadegaard nyvalgt som menigt medlem for 1 år 
Thomas Andersen valgt som suppleant for 1 år 
 
 
Ad. 7 
 
Elisabet Sloth Munch og Birthe Pedersen genvalgt som revisorer. 
 
 
Ad. 8 
 
Ingen emner under eventuelt. 
 

 
 



 


